

# Macau Conrad Macao





# 澳門康萊德酒店 Conrad Macao

## 1 晚水療住宿套票 1 Night Spa & Stay Package from \$1,288+

住宿日期：即日至 2021 年 12 月 31 日

Valid for staying: till 31 Dec 2021

澳門康萊德酒店，樓高 40 層，客房及套房設備極盡時尚氣派，可俯瞰路氹金光大道。酒店距離澳門國際機場只需 5 分鐘車程，毗鄰客運碼頭和口岸邊檢站，數分鐘即達，方便快捷。

客人可選擇暢游澳門世界遺產城區，或是在餐廳享用美食，或到池畔或菩提水療放鬆身心。你亦可於倫敦人購物中心逾 150 間名店盡享購物樂趣。

Conrad Macau, a 40-storey building with stylish and fashionable guest rooms and suites, overlooking the Cotai Strip. The hotel is only a 5-minute drive from Macau International Airport, adjacent to the passenger terminal and the border checkpoint at the port. It is only a few minutes away, which is convenient and fast.

Guests can choose to take a dip in Macau's World Heritage City, enjoy a gourmet meal in a restaurant, or relax by the poolside or Bodhi Spa. You can also enjoy shopping in the more than 150 famous shops in the Londoner Shopping Centre.

<https://www.hilton.com/en/hotels/mfmcsci-conrad-macao/>



### 🌀 套票內容 Package Details 🌀

- ✧ 1 晚豪華客房住宿  
1 night accommodation in Deluxe Room
- ✧ 雙人於菩提水療中心享用 60 分鐘精選按摩護理一次  
(深層肌肉按摩/傳統中式按摩/巴厘式按摩/足部反射按摩)  
One 60-minute selected spa treatment for 2 at Bodhi Spa  
(Deep Tissue massage / Traditional Chinese massage /  
Balinese massage / Reflexology)
- ✧ 免費 Complimentary Wi-Fi

#### 備註 Remarks:

- 所有價目均需加收 10% 服務費及 5% 澳門政府稅。如有更改，恕不另行通知。預訂視情況而定。房價為每房每晚，不包括服務費，稅費和其他私人雜費。  
All prices are subject to 10% service charge and 5% Macau government tax, and subject to change without prior notice. Reservations are subject to availability. Prices are per room per night, excluding service charges, taxes and other incidental expenses.
- 於星期五至日或公眾假期間住宿，需另繳附加費。Prices are subject to surcharge for stay during Fri-Sun and public holidays.
- 更改/取消預訂必須於入住日期前 5 日提出。Amendment / cancellation must be made at least 5 days prior to arrival day.
- 如客人取消，可以將餘額保留 6 個月，並用於旅行預訂。或全額退款，並需收取每房每晚 HK \$ 100 手續費。For cancellation, client can keep the balance for 6 months and use for travel bookings. Or a full refund and subject to handling fee of HK\$100 per room per night.
- 此優惠只適用於香港身份證持有人入住。The offer is valid for HKID holder only.
- 此優惠不能與其他任何促銷，優惠券或折扣一起使用。The offer cannot be used in conjunction with any other promotions, offers, vouchers or discounts.
- 捷成假期和酒店保留更改或取消此優惠的權利。Jebesen Holidays and hotel reserve the right to alter or withdraw this offer.

Last Update: 14 Apr 2021